
mandag den 17. januar 2022


Bestyrelsesmøde Kantorvænget 
Deltagere: Ketty Hansen, Inge Mogensen, Bent Bondo, Franz Ejskjær, Ulrik Kroge 
Sloth


1. Godkendelse 
Referatet er godkendt.


2. Ny normal vedtægt 
Vedtægterne er tinglyst.


3. Nyt Energimærke 
Ketty ringer til OBH for at få korrigeret et par punkter i energi mærkningen


4. Gennemgang af varmeanlæg 
Bestyrelsen har gennemgået hvordan varmeanlægget fungerer, for bla. At sikre 
ekspansionstanken holdes i balance.


5. Nye indgangsdøre 
Tilslutningen til ændringer er tvivlsom, så det bør måske være op til enkelte 
beboere/opgange alt efter om ensartethed er ønsket.


6. Skadedyrsbekæmpelse af skægkræ 
Der er ikke tillid til at en fuldt afhjælpende løsning kan gennemføres, desuden er 
det dyrt. Derfor bliver der ikke lavet en samlet løsning.


7. Betonskader 
Reperation af betonskader på nordfacaden skal laves i løbet af 2022


8. Vasketidssalg 
Ulrik Sloth d. 7. Februar 
Ketty Hansen d. 7. Marts


9. Evt. 
Der er sket en prisregulering på vask af trappe opgange på 8%.  
Næste møde: d. 2 Marts
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